
Referat af bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole 
Mødet holdes i mødelokalet 

tirsdag d. 7. januar 2025 kl. 18.00-20.00 

 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 
1. Valg af 

mødeleder 
  

 
Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

 Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 
Place, Jannie Aarhus, Jannie 
Frandsen, Gitte Petersen, Malene 
Vestermark, Anders Hostrup, 
May-Britt A Andersen, Thomas 
Okdahl, Jakob Nielsen, Berit Rogarth 
Lassen, Janne Puggaard, Gitte Quitzau 
Inviterede til punkt 4: Johanne Tølle 
og Emil Klaksvig 
 
Jannie Aarhus kom kl 18.48 
 
 
Afbud: Malene Vestermark, Thomas 
Okdahl, Johanne Tølle og Emil 
Klaksvig 

Janne 
Puggaard 

3. Godkendelse 
af referat 

 Det seneste referat godkendes og 
underskrives (december)  
 
Bestyrelsen har en generel drøftelse af 
detaljegraden af referatet.  
 
Referatet godkendt 

Karsten Høy 

4. Besøg af 
elevrådsrepræs
entanter 

At videregive 
information om 
elevrådets arbejde 

Formand Johanne Tølle og 
næstformand Emil Klaksvig kommer 
med input fra elevrådet 
 
Punktet udsættes til næste gang, da 
begge repræsentanter er på skiferie 

Gitte Quitzau 

5. Skolens 
økonomi 

At videregive vigtig 
information om skolens 
økonomi 

Status på økonomi  
 
Status for budgetåret 2024 er, at det 
ser ud til, at vi kommer ud med et 
overskud bedre end forventet. Der er 
stadig nogle småting, som skal 
tilrettes, inden det endelige resultat 
foreligger. Vi forventer, at den 
endelige opgørelse foreligger i 
slutningen af februar.  

Janne 
Puggaard 

6. Nyt fra 
skoleledelsen 

At videregive vigtig 
information fra 
skolelederen.  

● Elevtal: 314 
● Antal børn i SFO: 115 

● Nye personale pc'er er indkøbt. De 
tages i brug så hutigt som muligt. 

● Ledelsen tager ud af huset i 
morgen til heldagsmøde. 

Gitte Quitzau 
Janne 
Puggaard 
Berit Rogarth 
Lassen 
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● Kontordamerne er tilbage. Det er 
dejligt. 

● Gitte Quitzau er i fuld gang med 
hjemmesiden. Hun har møde med 
StartUPMedia på fredag. 

● Førskoleklassen på plads med 20 
elever. 

● Vi arbejder på information til 
eleverne på ventelisterne fremad – 
både førskole og øvrige klassetrin 

● Pt ser det ud til vi har 21 af egne 
elever til kommende 10.kl 

● Vi har indkaldt til MU samtaler – 
de starter ultimo januar 

● I SFO er der nogle nye tiltag:  
o Forældrekaffe 
o MGP show 
o En tidligere forælder har 

tilbudt at lave lektiecafe 1 
gang om ugen. Det starter op 
i uge 8.  

7. Nyt fra 
formanden 

At videregive vigtig 
information fra 
formanden.  

Grunden på Sorsigvej er blevet 
tinglyst. 

Karsten Høy 

8. Skoleparathed At fremlægge 
evaluering af indsatsen 
som grundlag for 
beslutning for indsatsen 
fremadrettet 

I skoleåret 2021 startede vi en indsats 
i indskolingen med flere voksne i 
nogle lektioner.  
Ønsker vi fortsat denne ordning? I 
hvilket omfang? 
Bilag 1 Samarbejde om skoleparathed 
og 2 Skoleparathed dec. 2024 
 
(kl. 18.48 Jannie Aarhus mødte ind). 
 
En enig ledelse opfordrer til at 
bibeholde ordningen.  
 
Bestyrelsen drøfter ordningen og 
evalueringen af denne. 
Er pengene bedst givet ud med denne 
ordning eller kunne ressourcerne 
bruges bedre et andet sted? Hvad er  
effekten af skoleparatheden?, er vi 
enige om, at skoleparathedsordningen 
er en god ide? 
 Det er vigtigt, at eleverne lærer at gå i 
skole, skolens værdier samt lægge 
grobunden for et godt socialt 
fællesskab. 
 
Bestyrelsen beslutter enstemmigt at 
fortsætte ordningen.  
 
Gitte Quitzau og Berit Rogarth Larsen 
ser på om 
evalueringsprocessen/metoderne bør 
ændres. 

Gitte Quitzau/ 
Berit Rogarth 
Lassen 
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Der drøftes to-lærerordning generelt.   

9. Timefordeling
splan 

At fremlægge vores 
timefordelingsplan som 
grundlag for beslutning 
for vores timefordeling 
fremadrettet 

Den nye Folkeskoleaftale ændrer 
timetallet i folkeskolen og ved bl.a. 
afgangsprøverne.  
I hvilket omfang ønsker vi, det skal 
påvirke vores timefordelingsplan? 
Bilag 3 Timefordelingsplan nov. 2024 
 
Gitte Quitzau gennemgår 
timefordelingsplanen, herunder 
ledelsens forslag til ændringer i 
timefordelingsplanen på Riberhus. 
Bestyrelsen beslutter, hvordan 
timefordelingsplanen for Riberhus 
skal være næste møde.  

Gitte Quitzau 

10. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 
orienteres om, hvordan 
de ansatte oplever 
hverdagen på skolen 
 

Intet nyt  Jakob Nielsen 
Gitte Quitzau 
Berit Rogarth 
Lassen 

11. Nyt fra 
Støtteforening
en 

 Mellemtrinsfest fredag d. 10/1 2025 Jannie 
Frandsen 

12. Evt. 

 

 Punkter til kommende møde: 
Drøftelse af om vi kan lave nogle 
tiltag for de børn/forældre, der står på 
venteliste til førskole for at fastholde 
deres interesse. 
 

Alle 

13. Bestyrelsen/ 
bestyrelse 
internt 

 

  Karsten Høy 

 

Tak for et godt møde🙂 
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